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Vážené zastupitelstvo, vážení přítomní, 

dovolte mi, abych vás informovala o dění v obci.  

Začátkem října proběhly volby do poslanecké sněmovny. V naší obci se voleb 

zúčastnilo 257 voličů, což představuje volební účast 57,37 %. Je to vyšší 

procento než obvykle, a to dokazuje vyšší zájem občanů o politickou scénu 

v naší zemi. Nejvíce hlasů v naší obci získalo ANO, druhá byla SPD a třetí 

v pořadí koalice Pirátů a STAN. 

 

Konečně se také začínají rozbíhat společenské akce. Na 27.10. máme 

naplánovaný tradiční lampionový průvod a na 27.11. v předvečer prvního 

adventu Zpívání u stromu. Letos na děti čeká překvapení jako náhrada za 

loňskou pauzu, kdy se žádná předvánoční akce nekonala. V plánu je  

i Mikulášská zábava pod vedením Šimona Pečenky, která se bude konat dne 

5.12. od 17 hodin. 

 

Z plánované opravy chodníků je již první chodník hotov. Došlo k úpravě 

nájezdu, který nyní lépe vyhovuje maminkám s kočárky a občanům s 

invalidními vozíky. Rovněž se již nebudou tvořit na povrchu nebezpečné boule, 

jak tomu docházelo v minulosti. Druhý protilehlý chodník se začne opravovat v 

nejbližší době. 

 

Se žádostí o dotaci revitalizaci vodního pramene na Kolové jsme byli úspěšní a 

akce bude zrealizována do konce roku. Veřejnoprávní smlouva o dotaci bude 

předmětem dnešního jednání. Dále budeme na dnešním zasedání projednávat 

významnou investici do nákupu pozemků od soukromého vlastníka a jejich další 

využití pro naše občany.     

 

V minulosti jsme schvalovali příspěvek seniorům na dovážku oběda ve výši 

50% celkových nákladů, a tak bych vás ráda informovala, že v současné době 

tento příspěvek čerpá 6 občanů.  Tolik k mé zprávě a děkuji za pozornost.  


